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Kommunstyrelseförvaltningen 

Sammanträde med tillgänglighetsrådet 

Tid Torsdagen den 16 maj 2024, kl 09:00-10:00 

Plats Kommunkontoret, sammanträdesrum A 

Närvarande Emma Mmadueme (S), ordförande 

 Ingrid Gisselsson, HRF Bollnäs- Ovanåker 

 Curt Farén, Hjärtlung Bollnäs- Ovanåker 

 Gunvor Godin, Parkinssonförbundet 

 Maritha Sedvallson, Astma- och allergiförbundet 

Ovanåker 

 Oliver Sundström, FUB Woxnadalen 

 

 Anna Svedäng, sekreterare 

Kallade, Neuro Södra Hälsingland 

 ej närvarande  

§ 7 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

§ 8 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Protokollet gicks igenom och lades därefter till handlingarna.  

§ 9 Svar på frågor från föregående möte 

På föregående möte 2024-02-29 undrade Ingrid Gisselsson, HRF om det 

finns hörselslinga i kommunhuset. En mobilvariant har funnits tidigare.  

Frågan har skickats till kommunens IT-avdelning, 

kommunikationsavdelning och socialförvaltning. Ingen av dessa instanser 

kunde svara på frågan, men under mötets gång upptäcker ordföranden för 

rådet att det finns en (vad som ser ut som en) mobil hörselslinga i en låda i 

sammanträdesrum A.  

 

På föregående möte ställdes även frågan om det görs mätningar på 

ljudnivåer i kommunens skolmatsalar och i så fall vilka ljudnivåer som 

uppmätts. Inget svar har kunnat tagits fram till detta möte.  

§ 10 Information från kommunstyrelsen 

 



     2 (2) 

Emma Mmadueme (S) informerar om att på senaste sammanträdet med 

kommunfullmäktige beslutades om nya föreskrifter för hantering av avfall. 

Emma Mmadueme har även varit på verksamhetsbesök på några av 

kommunens skolor och förskolor. Ljuddämpande åtgärder görs i skolorna 

och de arbetar med ljuddämpande åtgärder.   

§ 11 Frågor till nästa råd 

 
 Rådet undrar gemensamt om en mobil hörselslinga köpas in? Under mötets 

gång upptäcks att en mobil hörselslinga finns i sammanträdesrum A. Vem 

ansvarar för den? 

 
Maritha Sedvallson från Astma och allergiförbundet har två 

frågor/synpunkter: 

- Det behövs informationsskyltar om pälsdjur och nötter i kommunens 

idrottshallar.  

- Tas allergiaspekten med vid upphandling av skolskjutsar? 

 

Ingrid Gisselsson informerar om en hörselutbildning som kommunens 

personal kan gå. Hon undrar om det finns intresse hos kommunens personal 

att gå utbildningen. Mer info om utbildningen finns på hrf.se/horselkunskap. 

 

Oliver Sundström har skickat in två skrivelser från FUB Woxnadalen dagen 

innan mötet gällande bussbrist i gruppboenden samt problem i och med ny 

arbetstidslagstiftning. Han har även skickat in frågor gällande vilka som är 

LSS-handläggare på några av kommunens boenden. Skrivelserna har 

skickats vidare till verksamhetschef för biståndsenheten och LSS på 

socialförvaltningen. Gällande svar på frågan om LSS-handläggarna kommer 

Anna Svedäng skicka svar till Oliver Sundström. 

 

Oliver Sundström undrar också vad det finns för rutiner och ”roller” som 

skulle vara bra för FUB Woxnadalen att känna till? Hur ser organisationen 

ut kring LSS? 

 

Justeras 

 

Datum:    Datum: 

 

 

 

 

 

       
Emma Mmadueme  Maritha Sedvallson 

 


